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Αίτημα για συνεδρίαση της διαπαραταξιακής επιτροπής για το κτιριακό 

Στις 22/7, αμέσως μετά την αναστολή για ένα έτος η έναρξη εφαρμογής της δίχρονης υποχρεωτικής 
προσχολικής εκπαίδευσης σε 5 Δήμους πανελλαδικά, μεταξύ των οποίων και ο Δήμος Νέας Σμύρνης, έγινε η 
πρώτη συνεδρίαση της διαπαραταξιακής επιτροπής για το κτιριακό και την εφαρμογή της δίχρονης υποχρεωτικής 
αγωγής και εκπαίδευσης. Συμμετείχαν εκπρόσωποι από όλες οι δημοτικές παρατάξεις, ο Πρόεδρος της ΔΕΠ, 
εκπρόσωπος της Ένωσης Γονέων και εκπρόσωπος του Συλλόγου Εκπαιδευτικών ΠΕ. 

Στη συζήτηση που έγινε, όλοι οι συμμετέχοντες ζήτησαν να διερευνηθεί άμεσα η δυνατότητα εξεύρεσης κτιρίων 
αφού ακόμη και αν τοποθετηθούν οι 9 ΠΡΟΚΑΤ αίθουσες στα 3 οικόπεδα, δεν επαρκούν για να καλυφθούν οι 
ανάγκες. Κατατέθηκαν μάλιστα, από δημοτικές παρατάξεις, επιπλέον προτάσεις για κτίρια που θα μπορούσαν να 
αξιοποιηθούν. 

Ο Πρόεδρος της ΔΕΠ υποσχέθηκε ότι θα γίνει από την τεχνική υπηρεσία προκήρυξη για ενοικίαση χώρων για 
να είμαστε έτοιμοι την επόμενη χρονιά. Αποδέχτηκε ότι θα γίνει συνάντηση της επιτροπής με κλιμάκιο της Τεχνικής 
Υπηρεσίας του Δήμου για να απαντήσει η ίδια η τεχνική υπηρεσία για το εφικτό ή όχι των προτάσεων που έγιναν.  
Επειδή βρισκόμαστε ήδη στις αρχές του Γενάρη και το Μάιο θα ξεκινήσουν οι εγγραφές νηπίων/προνηπίων για το 
επόμενο σχολικό έτος, 
Επειδή δεν έχει γίνει καμία καμιά συνάντηση της επιτροπής με την τεχνική υπηρεσία, ούτε έχει γίνει κάποια προκήρυξη 
για ενοικίαση χώρων, 
Επειδή η ενημέρωση που έχουμε μέχρι στιγμής είναι ότι: 

 Θα διαμορφωθούν δύο αίθουσες στη Μηδείας που ήταν αποθήκες και γραφεία και τώρα δεν χρησιμοποιούνται. Δεν 
γνωρίζουμε τίποτε περισσότερο γι αυτή την πρόταση. 

 Η δημοσίευση του διαγωνισμού για τις 9 προκατ αίθουσες θα γινόταν μέχρι 15 Δεκεμβρίου. Μετά θα δινόταν οι 
προσφορές, θα γινόταν η αξιολόγηση και θα οριζόταν ο ανάδοχος. Με αυτό το ρυθμό, είναι ερώτημα αν οι αίθουσες θα 
είναι παραδοτέες στο τέλος του καλοκαιριού.  
Επειδή εκτιμάμε ότι: 
Α. Το χρονοδιάγραμμα δεν είναι ικανοποιητικό. Τα χρονικά περιθώρια είναι πολύ στενά.  
Β. Δεν επαρκούν οι χώροι που έχουν προταθεί. Με βάση την περσινή καταγραφή, ακόμα και αν εφαρμοστεί 
πλήρως η νέα αντιπαιδαγωγική διάταξη και γίνουν 25αρια όλα τα τμήματα, χρειάζονται συνολικά 16 νέες 
αίθουσες για να καλυφθούν οι ανάγκες της δίχρονης και όχι μόνο 11. Και βέβαια, κάποιες από αυτές, πρέπει να 
είναι στο κέντρο της Νέας Σμύρνης για να καλύψουν τις ανάγκες του 7ου και 10ου Νηπιαγωγείου.  
Ζητάμε να συγκληθεί άμεσα η Διαπαραταξιακή Επιτροπή για το κτιριακό, με τη συμμετοχή της Ένωσης Γονέων 
και του Συλλόγου μας για να ενημερωθεί για το σχεδιασμό και να συζητήσει τις προτάσεις που έχουν κατατεθεί.  

 
 


